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ČESKO: Kdysi se říkalo, že statistiky nelžou. Jenže ono je velmi důležité, jak zkreslené údaje do nich
dáváte na vstupu. Existuje tak velmi jednoduchý způsob, jak s nimi manipulovat. Vše má však své
hranice a jejich překročení není vždy možné. Toho jsme svědky i nyní, kdy už nelze udržet pod
pokličkou skutečnost, že se recidiva covidu ve velkém projevuje právě u lidí s již ,,dokončeným“
očkováním. Ptáte li se na důvod uvozovek, je to tedy proto, že vakcinace proti covidu má být
nekonečná, dokud nebude nahrazena jinou ,,bojující“ proti další pandemii, tentokrát jistě už mnohem
lépe připraveného viru. Covid je spíše zkušebním balónkem, který se však plně osvědčil.

Vraťme se do nemocnic. Protože už dále nelze zatajovat všechny skutečnosti spojené s covidem,
pomalu se dozvídáme, že v nemocnicích skutečně leží pacienti po 2. a výjimečně i po 3.dávce některé
z pseudovakcím Pfizer, Moderna, Astra-Zeneca či po jedné od Johnsona, případně po různých
kombinacích těchto produktů. Souvisle s touto zprávu však běží další, kterou je ujištění, že dotyční
pacienti patří k nejstarší seniorské generaci, a navíc očkování u nich brání těžkému průběhu.
Naopak na plicní ventilaci leží údajně neočkovaní. K tomuto lze vznést pár dotazů. Proč jsou
hospitalizováni pacienti s lehkým průběhem nemoci? Proč je někdo připojován na plicní ventilaci,
když už se ví, že úmrtnost po připojení je 50% a pomoci mohou dostupné a nijak drahé léky? A jak je
možné, že často uniklé zprávy ze zdravotnických zařízení po celém světě hovoří o tom, že podíl
očkovaných na obsazení nemocnic je v této době úplně jiný, než nám uvádí oficiální zdroje, přičemž
je mnohem vyšší? Dále se ptáme, proč je za kompletně naočkovaného považován každý až po
uplynutí dvou týdnů od druhého vpichu, ovšem jen půl roku? Do té doby je považován i v případu
hospitalizace či úmrtí za neočkovaného, přestože se na jeho onemocnění i smrti mohou podílet právě
látky aplikované mu do těla. Nejsme naivní, odpověďmi na tyto otázky se nikdo odpovědný zabývat
nebude.

Dlouhé řady před očkovacími centry vznikly z důvodu strachu občanů z možných represí vedených
proti neočkovaným. Agresivní vystupování politiků a pseudoodborníků z řad bíle oplášťovaných či
funkcionáře ČLK Kubka vůči těm neochotným nadále si nechat vyhrožovat se stupňuje a řada lidí i
pod vlivem přesvědčování již napíchnutých, kteří nezaznamenali či zaznamenat nechtěli potíže přišlé
po vakcinaci, již tlak neustála. Přidejme obrovskou propagaci formou neustálé a nekončící mediální
masáže, čehož se účastní největší česká, evropská a světová média. Tedy ta, z nichž se dozvídáme i
jiná pozitiva v podobě propagace krásné zelené budoucnosti bez aut, CO2, bez bílých Evropanů, a
také bez elektrické energie a bez jídla. To už zapomínají dodat, protože to se nehodí. A s covidem je
to stejné, o nehodícím se nehovoří, co je třeba zamlčet, to ven neprojde. O důvěryhodnosti zdrojů si
tedy udělejte obrázek sami.

Takže se nedozvíme, kolik lidí skutečně zemřelo nikoliv s covidem, ale vyloženě na následky setkání s
tímto virem a jak by to vypadalo, kdyby dotyční neměli cukrovku, rakovinu, nebyli obézní, po operaci,
chemoterapii či jakémkoliv podobném oslabení organismu, a zda li by nedopadli stejně bez covidu či
pouze s přidanou chřipkou. Dále se stále motáme v bludném kruhu, jehož hranice stanovují naprosto
nevhodné a k účelu odhalení covidu – 19 používané PCR testy. Již dva roky se nepodařilo odhalit a
izolovat samotný vir (skuteční odborníci tvrdí, že u jiných virů to možné je a musíme to nechat na
nich, naše odbornost nedosahuje ani zdaleka takové výše, abychom tyto možnosti dokázali posoudit).
PCR testy mají totiž problém rozeznat chřipkový vir od jiného koronavirového příbuzného a jejich
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výsledky by ve skutečnosti měly být formulovány slovy: ,,Mohlo by tomu tak být“, nikoliv jste
pozitivní a nemocný. Mnohonásobné sekvencování, na jehož výsledku je prokazatelně nemoc zapsaná
do statistik, je naprosto scestný mechanismus, který však má prokázat nebezpečnost a snadnou
přenositelnost covidu – 19.

Častým argumentem očkovaných je poukázání na množství zesnulých s covidem. Každý zná někoho,
kdo na následky setkání s ním zemřel. Vynechme mediální mrtvé hvězdy, které po svém překročení
řeky Styx byly označeny za oběť covidu, nikdo ve skutečnosti neví, nebyly li jejich osoby a jména
zneužity v rámci propagandy. Nicméně lidé skutečně umírali a nebudeme tvrdit, že covid nemohl
odchod urychlit. Jak je uvedeno výše, míra jeho viny je však nafukována a záměrně navyšována, tají
se však počet těch, kteří onemocnění překonali, mají účinné protilátky, které se navíc při dalším
setkání s tímto umělým virem dále aktivují a navyšují. Dále se ignorují léky, které si s virem poradí a
bylo je možno dávno předepisovat. Podobně se nedozvíme, kolik očkovaných podlehlo následkům
aplikace pseudovakcím do těla a jaké jsou další následky. Rovněž nám nikdo nikdy nepřizná, kolik z
již rozdaných dávek mělo stejné složení, kdo má v sobě placebo či méně agresivní formu mRNA
vakcíny a je skoro jisté, že pro odpověď na tento dotaz by bylo třeba udělat podrobný rozbor krve
všech očkovaných. To proto, že při pokusech s takovou krví se výsledky zásadně liší. Zatímco krev
některých podstoupivších vakcínu připomíná bahno, u jiných nejsou změny patrné. Ptáme se, jak je
to možné a připomínáme, že tato problematika je důležitá i tam, kde budou pacienti po operacích
potřebovat transfúzi.

Jak vidíte, otázek je více než odpovědí. Nicméně lidem stojícím ve frontě na očkování vzkazujeme, že
pokud pomohou konci buzerace, rádi jim my zbývající poděkujeme a s úctou za ně jednou odsloužíme
mši. Sice chápeme, že se většinou bojí o práci, proti čemuž už začali právníci bojovat, o možnost
cestovat (to jako opravdu?), bavit se (to lze i mimo bar), sportovat (tady je třeba trochu hledat cestu
a riskovat), ale kdybyste si místo do řady stoupnuli na Václavák a nechali se slyšet, udělali byste pro
společnost mnohem více. Po vás totiž přijdou na řadu děti. A to už je skutečně vážná záležitost, o
které snad nelze diskutovat. Takže i když nechceme zaměňovat hloupost za zbabělost, pohodlnost za
neochotu vzepřít se, nahráli jste covidomafii na další smeč. Bude chvilku trvat, než vám to všem
dojde. Až bude někdo zase útočit na neočkované, bude to ten, kdo jednou bude zařazen mezi
nakažené. A ti nepodléhající budou mít těžký úkol vrátit lidstvu jistou formu čistoty a zdraví. Kolik
nás takových však zůstane?
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